



**NORTH EAST  
MEDICAL SERVICES**  
東北醫療中心

a california *health+* center



NEMS - Rev. 05/2023

**May 1, 2023 –  
May 31, 2023**

 **GIVE IN MAY**  
AAPI HERITAGE MONTH  
亞裔五月募捐活動

*Support NEMS Employee Wellness & Appreciation Programs*

### What is Give In May?

-  The **Give In May** campaign takes place from **May 1-31** to support nonprofits serving the Asian American and Pacific Islander (AAPI) community in honor of **AAPI Heritage Month**.
-  Give In May is an opportunity to **give back and show appreciation to the community** that helps shape and nurture us every day.





**DONATE TODAY**

Scan QR code to make a donation,  
or visit our Give In May webpage and click **DONATE**:

[www.giveinmay.org/organization/North-East-Medical-Services-Foundation](http://www.giveinmay.org/organization/North-East-Medical-Services-Foundation)



### Support North East Medical Services

-  North East Medical Services (NEMS) has been serving the Asian American community since 1971.
-  In 2022, NEMS reached a major milestone of administering 100,000+ COVID-19 doses to community members – **our staff are truly health care heroes!**
-  NEMS will be participating in the Give In May campaign and will have an organization page on the **Give In May website**: [www.giveinmay.org](http://www.giveinmay.org).
-  All proceeds from Give In May will be used to support NEMS Employee Wellness & Appreciation programs.



**NORTH EAST**  
**MEDICAL SERVICES**  
東北醫療中心

a californiahealth<sup>+</sup> center


NEMS - Rev. 05/2023


**2023年5月1日 -**  
**2023年5月31日**


 **GIVE IN MAY**  
**AAPI HERITAGE MONTH**  
**亞裔五月募捐活動**


**請支持東北員工健康和感謝計劃**


**「亞裔五月募捐活動」是什麼？ 支持東北醫療中心**


 「亞裔五月募捐活動 (Give In May campaign)」於5月1日至5月31日期間舉行，旨在紀念美國亞太裔遺產月並支持為美國亞太裔 (AAPI) 社區服務的非牟利機構。

 「亞裔五月募捐活動」是一個回饋社會及對幫助成就和培育我們的社區表示感謝的機會。

 東北醫療中心 (NEMS) 從1971年開始，一直竭誠為美國亞裔社區服務。

 在2022年，我們達到了為社區人士接種超過100,000劑新冠疫苗的里程碑 - 我們的員工是真正的醫護英雄！

 東北醫療中心將參加今年的「亞裔五月募捐活動」，並會在本活動的網站上有屬於我們機構的頁面：  
[www.giveinmay.org](http://www.giveinmay.org).

 從「亞裔五月募捐活動」中獲得的所有收益將用於支持東北醫療中心員工的健康和感謝活動。

**現在就捐款**

請掃描左方二維碼進行捐款，  
或瀏覽我們的「亞裔五月募捐活動」網站頁面並點擊捐款：

[www.giveinmay.org/organization/North-East-Medical-Services-Foundation](http://www.giveinmay.org/organization/North-East-Medical-Services-Foundation)



\* 東北醫療中心是一所 501(c)(3) 類型的稅務豁免非牟利機構。您的捐款在法律允許範圍內可抵稅。